
Címzett: Kecskésné Patos Szilvia, Dorog Város Jegyzője
Benyújtó: Nunkovics Tibor, önkormányzati képviselő
Javaslat címe: Dorog Város 2025. évi költségvétése
A módosító javaslatot tárgyaló bizottság: a módosító javaslatot mindkét 
bizottság számára benyújtom 

Költségvetési módosító javaslat

Módosítópont sorszáma: 1.
Javaslat érintett rendelkezése: 5. melléklet 6. Cím 1. Alcím
Módosítás jellege: átcsoportosítás

  6 Egyesített sportintézmények kiadásai
    1 Uszoda
      9 Beruházások [10,5] 0,5 /-10,0 m./

Módosítópont sorszáma: 2.
Javaslat érintett rendelkezése: 8. melléklet 1. Cím 43. Alcím
Módosítás jellege: átcsoportosítás

  1 Önkormányzat kiadásai
    43 Panel felújítást ösztönző program 2025 10,0 /+10,0 m./



Indokolás 

1-2. átcsoportosítás

Dorog város lakosságának jelentős része társasházban él.  Ezeknek a tégla,  illetve panel  építésű
ingatlanok a többsége esztétikai és energetikai szempontból is elavult. Úgy gondolom, hogy fontos
lenne azon folyamatok katalizálása,  mint amilyen végbe menten néhány lakóközösség és közös
képviselő által.  Lásd  jó  példaként  a  Hám Kálmán 13-15-ös  tömböt  vagy a  tavaly pénzjutalom
részesített Baross Gábor lakótelepi társasházat.
Ezek a felújítások elsősorban lakok javát szolgálják, hiszen az ingatlanjuk értékét (így a benne lévő
esetleg önkormányzati ingatlan értékét is) növelik, a rezsiköltségeiket csökkentik és szép látványt
nyújtanak.
A folyamatok elindításához elengedhetetlen egy jól menedzselt és tettre kész lakóközösség, egy
aktív közös középviselő és nyilván bármilyen anyagi támogatás. Sokszor csupán „néhány” millió
forinton múlik, hogy egy-egy ilyen felújítás megvalósul-e vagy sem.
Éppen ezért  javaslom, hogy hozzunk létre  egy olyan alapot,  amelyből  minden évben 10 millió
forinttal egy társasház (egy teljes tömb) felújítási szándékait tudjuk támogatni. Hiszen lehet, hogy
éppen ez a kis motiváció hiányzik ahhoz, hogy meginduljon a folyamat. Legyünk mi a motorjai
ennek  és  segítsük  ezeket  a  lakóközösségeket.  Az  összeg  elenyésző  a  város  költségvetéséhez
viszonyítva,  viszont  éppen elég nagy ahhoz,  hogy egy vagy akár  több társasháznak egy évben
segítséget nyújtson.

Kérem a  Tisztelt  Bizottsági  Tagokat,  valamint  a  Testület  Tagjait,  hogy  indítványomat,  a
dorogi emberek biztonsága és közös értékeink megóvása érdekében támogatni szíveskedjen!

Dorog, 2025. 02. 03.

Tisztelettel:

Nunkovics Tibor
önkormányzati képviselő

s.k.
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